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        افزايش توليد برق هسته اي ايران به 3 هزار مگاوات
مجري فازهاي ۲ و ۳ نيروگاه هاي هسته اي بوشهر با تشريح آخرين وضعيت ساخت دو واحد 
نيروگاه اتمي ديگر در بوش��هر گفت: با تكميل اين دو واحد جديد نيروگاه هسته اي توليد برق 

هسته اي به ۳هزار مگاوات افزايش مي يابد. 
مسعود نصوري در گفت وگو با تسنيم با بيان اينكه دو واحد نيروگاه اتمي ديگر هر كدام با ظرفيت 
توليد يك هزار و 57 مگاوات برق در جوار نيروگاه نخس��ت اتمي بوشهر در حال ساخت است، 
اظهار داشت: اكنون ۳ هزار نفر نيروي داخلي در ساخت اين پروژه در قالب 10 شركت ايراني 

مشغول هستند. 
مجري فازهاي ۲ و ۳ نيروگاه هاي هس��ته اي بوشهر با اشاره به روند س��اخت دو واحد نيروگاه 
اتمي در بوشهر اضافه كرد: تاكنون 4 ميليون مترمكعب خاك برداري و ۲/۲ ميليون مترمكعب 

خاكريزي انجام شده است. 
نصوري با بيان اينكه با تكميل اين دو واحد جديد نيروگاه هسته اي توليد برق هسته اي به ۳ هزار 
مگاوات افزايش مي يابد اضافه كرد: مجموعه اين اقدامات انجام شده به دست نيروهاي توانمند 
متخصص ايراني شكل گرفته است. وي با بيان اينكه صنعت هسته اي به عنوان صنعت پيشران 
محسوب مي شود تصريح كرد: اين صنعت نقش اساس��ي در عرصه فناوري دارد و تكنولوژي 
ساخت برتر دارد اين ظرفيت به صنعت كش��ور در همه ابعاد منتقل مي شود و در ديگر صنايع 
قابل استفاده است. مجري نيروگاه هاي هسته اي دوم و سوم بوشهر ادامه داد: اين صنعت بستر 
رشد ديگر صنايع و شركت هاي دانش بنيان و مجموعه اي كه توانمند علمي دارند مي شود و در 
مجموع مؤلفه قدرت و اقتدارآفرين است. نصوري از ساخت پروژه آب شيرين كن با ظرفيت 70 
هزار مترمكعب در جوار نيروگاه اتمي بوشهر خبر داد و گفت: اين پروژه بر اساس برنامه زمان بندي 

تكميل و افتتاح مي شود و تا 105 هزار مترمكعب قابل توسعه است. 

حرکت به سمت ایران قوی از معبر عدالت
 برپايی عدالت و نفی تبعيض از جمله آرزوها 
و آرمان های بزرگ جامعه انس��انی است و 
در طول تاريخ حيات بش��ر مورد مطالبه و 

پيگيری بوده است.
با وج��ود اين اجرای آن جزو س��خت ترين 
كار بوده و در دايره رسالت انبيای الهی قرار 
داشته اس��ت. در قرآن كريم اقامه عدالت 
و قس��ط هدف پيغمبران دانسته شده و از 
اين رو نس��بت به آن نگرشی مثبت وجود 
داشته و ارزش يا فضيلتی مقدس شمرده 
می ش��ود. در نگاه دينی فلس��فه مهدويت هم به آن گره خورده است، به 
گونه ای كه به صراحت آمدن منجی نويدی برای پر كردن زمين از عدل و 
داد يا به عبارتی توسعه عدالت به حساب می آيد. با وجود اين عدالت معمولاً 
گمشده جهان بشری بوده و ممانعت ها و مخالفت های ذی نفعان تبعيض و 
ظلم آن را در زمره شعارها و خواسته های بسياری از جنبش ها و انقلاب ها 

قرار داده است.
انقلاب اسلامی ايران هم كه به برپايی نظام جمهوری اسلامی منجر شده، 
همين آرمان ارزشی را در شعارها دنبال و رهبران انقلاب به پياده سازی آن 
مصمم بوده اند، اما امروزه تحقق آن با انتظار و سطح مطلوب فاصله دارد، 

گرچه خوشبختانه زمينه و فضای مطالبه آن وجود دارد. 
در همين ديدار اخير رهبر حكيم و فرزانه انقلاب اسلامی با دانشجويان، 
يكی از دانش��جويان ش��ركت كننده با ادبياتی انتقادی و ضرورت اتخاذ 
تصميمات حياتی و اقدامات مهمی برای حل مسائل و مشكلات موجود، 
خطاب به رهبری اعلام داش��ت: » هر اقدام مهم و تصميم حياتی، بدون 
ترميم شكاف های اجتماعی ممكن نيست.« همچنين اين سؤال ذهنی 
مطرح شد كه آيا نظر رهبری درباره عدالت نسبت به گذشته تفاوتی پيدا 

كرده است؟ 
در پاسخ به چنين ذهنيتی امام خامنه ای، خطاب به دانشجويان فرمودند: 
» گفتند كه نظر رهبری درباره عدالت از سال هشتاد فرق كرده، اگر فرق 
كرده باشد، در جهت اصرار بيشتر بر عدالت بوده است.« همچنين در ادامه 
ايشان تأكيد داش��تند: »عدالت يعنی نفی فاصله طبقاتی در استفاده از 

فرصت های عمومی.« 
واقعيت اين است كه عدالت، نس��بت به قبل از دوران انقلاب يعنی دوره 
حاكميت رژيم پهلوی بهبود يافته و وضعيت بسيار بهتری پيدا كرده، اما 
همچنان شاهد وجود پاره ای تبعيض ها و حتی ستم هايی هستيم كه ريشه 
در عوامل و زمينه هايی چون غفلت و حتی انحراف و خيانت داش��ته و با 

فلسفه و هدف برپايی نظام دينی مغايرت قطعی و آشكار دارد. 
از اين رو در ساليان اخير ش��اهد رهنمودها و بياناتی صريح از سوی رهبر 

انقلاب برای رسيدگی به اين وضعيت و تغيير آن به نفع عدالت بوده ايم. 
ايشان حتی اصلاحات را مبارزه با فقر، فس��اد و تبعيض دانسته و نه تنها 
از هر رويكرد و اقدام عدالت گرايانه حمايت كرده، بلكه خود علم مبارزه با 
تبعيض و مطالبه عدالت را برافراشته و پيگيری چنين مطالبه ای را نفی 
نكرده و آن را منطبق و همسو با ماهيت و اهداف نظام می دانند. براساس 
همين نگرش و رويكرد واقع بينانه اس��ت كه معظم له، از درخواس��ت و 
حتی انتقاد مرتبط با عدالت اس��تقبال كرده و به صراحت می فرمايند:» 
اصلی ترين واقعيت زندگی ما الان اين اس��ت نظام ما نظام انقلابی است. 
خيلی خواسته های انقلاب تحقق پيدا نكرده، اين درست. اما نظامی الان 
در آن زندگی می كنيم، نظامی است كه اين توقعات از او هست، چرا؟ چون 

يك نظام انقلابی است.« 
در واقع ايشان، انتقاد آن برادر دانشجو را نسبت به وجود تبعيض، فاصله 
طبقاتی و ضعف عدالت می پذيرند، اما وجود نظام انقلابی را زمينه و بستری 
برای طرح اين انتقاد و پيگيری آن معرفی می كنند و اصلاً چنين توقعی را نه 

تنها نابجا بلكه در پيوند با ماهيت انقلابی، يك ضرورت می دانند. 
اين  نگاه و موضع رهبری بايد سرمشق  تمامی مسئولان و كارگزاران نظام 
قرار گيرد تا زمينه ساز تقويت گفتمان عدالت و بيرون آمدن بهانه از دست 
برخی مدعيان عدالتخواهی شده و اميد و مشاركت منتقدان و مطالبه گران 

را برای پياده سازی عدالت برانگيزد.
علاوه بر اين اراده و اقدام مورد انتظار از مس��ئولان و كارگزاران محترم 
نظام نيز اين است كه به تبعيض و ويژه خواری و به نابرابری در استفاده 
از فرصت های عموم��ی پايان دهند و چني��ن فرصت هايی را به صورت 
عادلانه و ب��ه دور از تبعيض در دس��ترس و اختيار تمامی درخواس��ت 

كنندگان قرار دهند.
اقدامی كه نه تنها اميد و اعتماد را در جامعه بالا می برد، بلكه زمينه س��از 
رشد و جهش در توليد شده و نشاط و آرامش اجتماعی را نيز ارتقا داده و 
با از بين بردن زمينه بهانه جويی و فرصت طلبی مخالفان و دشمنان نظام، 
امنيت و اقتدار را هم تقويت و بستر حركت به سمت ايران قوی را فراهم 

می سازد.

فرمانده كل ارتش:
دولت نتانياهو با توقف جنگ غزه 

سقوط مي کند
جنگ غزه شيشه عمر نتانياهو است كه با توقف آن دولت او سقوط 

مي كند. 
به گزارش ايرنا، امير سرلشكر س��يد عبدالرحيم موسوي فرمانده كل 
ارتش روز گذشته در حاشيه همايش علمي انديشه هاي دفاعي نظامي 
سپهبد شهيد علي صياد شيرازي كه در دانشگاه فرماندهي و ستاد ارتش 
برگزار شد، درباره عقب نشيني رژيم صهيونيستي از بخش هايي از غزه 
اظهار داشت: عقب نشيني صهيونيس��ت ها از بخش هايي از غزه جزء 
تاكتيك هاي آنهاست، به گونه اي كه اكنون به بمباران روي آورده اند. 
وي با بيان اينكه ادامه حيات نتانياهو به ادامه جنگ غزه وابسته است، 
تصريح كرد: در ص��ورت توقف جنگ غزه، به احتم��ال قريب به يقين 
دولت نتانياهو سقوط خواهد كرد،  براي همين اين جنگ شيشه عمر 

او است. 
فرمانده كل ارتش افزود: نتانياهو شش ماه با حمايت تمام قد امريكا به 
آب و آتش زده ولي به هيچ دستاوردي دست نيافته است. قرار بود اسرا 

را آزاد كند و حماس را از بين ببرد كه موفق نشد. 
سرلشكر موسوي درباره تبيين و تشريح ويژگي ها و شخصيت برجسته 
شهيد صياد شيرازي نيز گفت: در كتاب هاي درسي و دوره هاي آموزشي 
و پرورشي بس��يار مي توان از ظرفيت هاي دفاع مقدس، دفاع از حرم و 
از جمله شخصيت هاي الگويي چون شهيد صياد ش��يرازي به عنوان 

الگوهاي موفق براي پرورش نسل هاي آينده استفاده كرد. 
سپهبد شهيد علي صياد ش��يرازي در صبحگاه ۲1 فروردين ماه سال 
1۳7۸ به دست گروهك منفور و مزدور منافقين هدف قرار گرفت و به 

شهادت، كه آرزوي ديرينه او بود، رسيد. 

اسلامي در نشست خبري سالروز ملي فناوري هسته اي:

نيروگاه هاي ۲ و 3 در بوشهر و ساير پروژه ها در ساحل خليج فارس و درياي مكران در حال اجراست

صنعت هسته اي را به کمك اقتصاد مردم مي آوریم
صنعت هسته اي ايران با همه فراز و فرودهايش 
50 س�اله ش�د. متخصصان صنعت هس�ته اي 
كش�ورمان در حال�ي آم�اده بري�دن كي�ك 
پنج دهه اي ش�دن اي�ن صنعت مي ش�وند كه 
حالا كيك زرد صنعت هس�ته اي اي�ران بيش 
از هميشه بزرگ تر و چش�م نواز تر شده است. 
صنعت هس�ته اي كش�ورمان در اين پنج دهه 
روزهاي خوش زيادي پش�ت سر گذاشته نه به 
اين دليل كه مسير هموار و راحتي را طي كرده 
اس�ت، بلكه به اين دليل كه با هم�ه چالش ها، 
س�ختي ها و كارش�كني ها توس�عه پيدا كرده 
اس�ت. القصه به س�وگ جوانان متخصص خود 
در اين صنعت نشس�ته اما قد خم نكرده است. 
صنعت هسته اي ايران قبل از انقلاب چيزي فراتر 
از چند قرارداد نبود كه همين چند برگه هم فرداي 
۲۲ بهمن 57 باطل شدند. همه شركاي هسته اي 
ديروز، فرداي انقلاب به ايران پش��ت كردند تا پاي 
ما لنگ بزند و از مسير هسته اي باز بمانيم. دهه ۸0 
در همه تجمعات مردمي ش��عار »انرژي هسته اي 
حق مسلم ماست« سرداديم تا اين حق بديهي را به 
گوش جهانيان برسانيم اما امروز از اين بديهيات عبور 
كرديم و حق مسلم خود را نه تنها تثبيت كرديم بلكه 
به نقطه جهش صنعت هس��ته اي براي تحول در 

زندگي مردم رسيديم. 
محمد اس��لامي، معاون رئيس جمه��ور و رئيس 
سازمان انرژي اتمي روز گذش��ته در هجدهمين 
س��الروز نامگ��ذاري ۲0 فروردين به ن��ام روز ملي 
صنعت هسته اي خبرنگاران را به مجموعه آفتاب 
اين سازمان دعوت كرد تا از دستاوردها و برنامه هاي 
پيش رو بگويد. مهم ترين نكته صحبت هاي اسلامي 
در اين نشس��ت تصريح بر اين ام��ر بود كه جهش 
صنعت هسته اي ايران در راستاي رفع نيازهاي مردم 
در بخش هاي مختلف به نقطه اوج خود رسيده است. 
همچنين رئيس سازمان انرژي اتمي در اين نشست 
گفت بخش عمده تحريم ه��اي فلج كننده ترامپ 
صنعت هسته اي را نشانه گرفته بود اما هيچ كدام 
از تلاش هاي آن پرزيدنت تاجر باعث نشد كه اين 
صنعت متوقف شود. خلاصه اينكه ايران با صنعت 
پيشرفته هسته اي خود بعد از همه موانع استوار ماند، 
پيشرفت كرد و به تحريم هاي فلج كننده دشمنان 

خود خنديد. 
اسلامي در اين نشس��ت كه با يك ساعت تأخير 
آغاز شد به ارائه گزارش عملكرد يك ساله سازمان 
انرژي اتمي پرداخت و خبرنگاران فرصت پرسش 
و پاسخ از وي را پيدا نكردند، يعني دير آمد اما زود 
رفت فقط با اين وعده كليش��ه اي روابط عمومي 
س��ازمان كه حتماً در آينده پاسخگوي سؤالات 
خبرنگاران خواهيم بود. خبرنگاران شاكي بودند 
اما نه به ان��دازه اي كه ش��يرين كامي و غرور آنان 
از پيشرفت صنعت هسته اي كش��ور را تبديل به 

تلخكامي كند. 
معاون رئيس جمهور و رئيس سازمان انرژي اتمي 
ايران در ابتداي اين نشس��ت ضم��ن تبريك روز 
۲0 فروردي��ن هجدهمين س��الروز ملي فناوري 
هسته اي و روز ملي صنعت هسته اي، به جنايات 
رژيم صهيونيستي اشاره كرد و گفت: از ظلمی كه 
با وحشي گري صهيونيست ها شكل گرفته اگرچه 
غمگين هس��تيم ولي ان ش��اءالله بيداري جهاني 
با مقاومت مردم فلس��طين اين شجره ناپاك را از 

بين ببرد. 
    رونمايي از 309 دس�تاورد هسته اي در 

۲ سال
اسلامي سپس به اقدامات خود در سازمان انرژي 
اتمي اش��اره كرد و گفت: در بدو ورود در سازمان 
انرژي اتمي سعي در از بين بردن هياهوي هسته اي 
و تأكيد بر توسعه در همه زمينه ها داشته ايم و در 

همين راس��تا آنچه ضرورت داش��ت سند جامع 
راهبردي س��ازمان بود كه براي اولين بار تهيه و 
تصويب ش��د. در س��ال 1401، 15۹ دستاورد را 
معرفي كرديم و مورد بهره برداري قرار گرفت و در 
140۲ همين رويكرد پرشتاب ادامه داشت  و 150 

دستاورد در اين سال رونمايي شد. 
معاون رئيس جمهور تصريح كرد: در سال 140۲ 
گام هاي مؤثري را برداشتيم. به طور مشخص حجم 
فعاليت هاي بخش پرتودهي دوونيم برابر س��ال 
قبل از آن بود. وي همچنين عنوان داش��ت: اين 
نكته از آنجا حائز اهميت است كه بحث پرتودهي 
در سلامت و در حوزه زيست محيطي تأثير گذار 
اس��ت و ما در راديو داروها 15 دستاورد جديد را 

ثبت كرديم. 
     صنعت هسته اي عليه سرطان

اس��لامي افزود: بحث استفاده از اش��عه آلفا براي 

اولين بار در دنيا صورت گرفته است و با استفاده 
از اين فناوري توانسته ايم در مرز دانش باشيم و به 
بيماران سرطاني كمك شاياني كنيم و اكنون راديو 
داروها در بحث درماني روي تومورهاي سرطاني 
فاز باليني خود را طي مي كند. همچنين ما سال 
گذشته توانستيم كلينيك هاي زخم را راه اندازي 
كنيم كه در سه بيمارستان تهران فعاليت ها آغاز 
شده اس��ت و اعلام آمادگي كرده ايم تا 50 مركز 
درمان زخم هاي بدخيم كه عمدتاً زخم ديابتي يا 

زخم بستر هست را فراهم كنيم. 
رئيس س��ازمان انرژي اتمي همچني��ن گفت: از 
پلاسما براي تصفيه فاضلاب صنعتي نيز استفاده 
خواهد شد كه اين مهم در سال جاري در مقياس 
صنعتي به كار مي رود. ما همچنين س��امانه هاي 
پرتودهي را در 1۲ قطب طراحي كرده ايم و مكان 
آنها انتخاب شده است. در س��ال جهش توليد با 

مشاركت مردم ما روي اين موضوع تأكيد داريم و 
اين 1۲ قطب زود هنگام تر به بهره برداري خواهد 
رس��يد تا در هر يك از اين قطب ه��ا حداقل يك 
سامانه وجود داشته باشد. گام اول را كه گام ريسك 
است خود سازمان هزينه مي كند و گام هاي بعدي 

را بخش خصوصي هزينه خواهند كرد. 
اسلامي با اشاره به اينكه ما با سامانه هاي پرتودهي 
از ضايعات ۳0 ميليون تني كشاورزي جلوگيري 
مي كنيم خبر داد: اين اقدام گام اساسي در جهش 
توليد را رقم خواهد زد، چراكه از 1۳0 ميليون تن 
محصولات كشاورزي كنوني، با توسعه سامانه هاي 
پرتودهي از ضايع��ات بالا جلوگيري مي ش��ود و 
به امنيت غذايي و س��لامت كمك بزرگي خواهد 
كرد. در همين راس��تا از ماه ارديبهشت شروع به 
افتتاح اين سايت ها با اولويت هايي كه وزارت جهاد 

كشاورزي تعيين مي كند خواهيم كرد. 
    طرح توليد ۲0 هزار مگاوات برق هسته اي 

آغاز شده است
وي با تأكيد بر اين موضوع كه طرح ۲0 هزار مگاوات 
از سال گذشته آغاز شده است، گفت: نيروگاه هاي ۲ 
و ۳ در بوشهر و ساير پروژه ها در ساحل خليح فارس 
و درياي مكران در حال اجراست. ما در رويداد اول 
تهيه زمين، انتخاب س��ايت، مطالعات تفضيلي و 
آماده سازي كارگاه را داريم كه استان هرمزگان را 
در اسفند ماه گذشته با حضور آقاي رئيس جمهور 
آغاز كرديم. در استان خوزستان نيروگاه كارون وارد 
مرحله دوم عمليات خواهد شد و بتن ريزي نيروگاه 
كارون را نيز خواهيم داشت. در نيروگاه ۲ و ۳ بوشهر 
از ۳ هزار نفر به 5 هزار نفر نيروي فعال مشغول به كار 
خواهيم رسيد و در ماه ارديبهشت همراه با همكار 

خارجي وارد مرحله ۲ آن خواهيم شد. 
اسلامي گفت: سال آينده پنجاهمين سال تأسيس 
س��ازمان انرژي اتمي است و اين س��ازمان در ماه 
ارديبهش��ت اولين كنفرانس بين المللي هسته اي 
را برگ��زار خواهد ك��رد. در اين كنفران��س روايت 
فشار ظالمانه را خواهيم داش��ت و به بيان حقايق 
و دستاوردهاي جمهوري اس��لامي ايران خواهيم 
پرداخت. استكبار تحمل خودباوري ما در صنعت 
هسته اي را ندارد اما كشور مسير خود را در صنعت 
هسته اي دنبال كرده و اين برگ زريني در افتخارات 

ملت ايران است. 

88523060سرويس  سياسي

 سه ش��نبه 21 فروردي��ن 1403| 29 رمضان 1445|| روزنامه جوان |  شماره 7000  
محسني اژه اي در نشست 
مديران و فعالان رسانه اي:

نقد به قوه قضائيه قطعاً وارد است
 تعارف نداریم

قطعاً ب�ه قوه قضائي�ه نقد وارد اس�ت و م�ا در اين زمين�ه تعارف 
نداريم، م�ا ادعا نداريم ك�ه در تراز نظ�ام در هم�ه بخش ها ارتقا 
پيدا كرده اي�م، لذا خ�ود را محتاج نق�د و رفع نواق�ص مي دانيم. 
به گزارش مركز رس��انه قوه قضائيه، غلامحسين محس��ني اژه اي، در 
ادامه نشست هاي هم انديشي خود با اقشار و گروه هاي مختلف مردمي 
و نخبگاني، يك شنبه شب با جمعي از مديران مسئول رسانه هاي كشور 
ديدار و به مدت حدود سه ساعت، سخنان و دغدغه هاي آنان را شنيد. 

رئيس قوه قضائيه طي سخناني در اين مراسم، اظهار كرد: در اين محفل 
به گرد هم نشس��ته ايم تا نقد و نقادي كنيم و دلسوزانه و خيرخواهانه 
نواقص و كاس��تي ها را برطرف س��ازيم، من شخصاً از ش��نيدن نقد ها 
خوشحال مي شوم و آنها را در راس��تاي رفع نواقص و كاستي ها به كار 
مي بندم. البته قدر مسلم چنانچه بخواهيم فارغ از نقد ها و كاستي ها، 
از نقاط قوت نظام بگوييم، سخن و مطلب براي گفتن و نوشتن بسيار 

بيشتر از نقدهاست. 
رئيس دستگاه قضا تصريح كرد: قطعاً به قوه قضائيه نقد وارد است و ما در 
اين زمينه تعارف نداريم، ما ادعا نداريم كه در تراز نظام در همه بخش ها 
ارتقا پيدا كرده ايم، لذا خود را محتاج نقد و رفع نواقص مي دانيم. اختلاف 
نظر و اختلاف سليقه همواره بوده و هست و خواهد بود، مهم آن است 
كه علي رغم اين اختلاف نظرات و اختلاف س��ليقه ها بتوانيم در كنار 
يكديگر زندگي مسالمت آميز داشته باشيم و اين اختلافات سبب سوء 
استفاده دشمنان نشو د. گاهي مشكلي براي فردي پيش مي آيد كه اگر 
چه همفكر من نيست، اما هم وطن من است و دوستدار نظام است. در 
اينجا بايد به او كمك كنيم تا بر مشكلش غلبه كند نه اينكه چون همفكر 
و هم جناح من نيست، خداي ناكرده بر مشكلش بيفزاييم يا از مشكل او 

احساس شعف كنيم. 
قاضي القضات با طرح اين نكته كه امروز وضعيت امنيت رواني جامعه 
خوب نيست، پرسيد: اين امنيت را چه كسي به هم مي زند؟ اين امنيت 
از كدام ناحيه به هم مي خورد؟ آيا در همه اين موارد دش��منان دخيل 
هستند؟ آيا همه اين موارد از ناحيه يك طيف خاص صورت مي گيرد؟ 
بدون ترديد در وهله نخست بايد رفع عيوب و نواقص را از خودمان شروع 
كنيم و همگان به حفظ و تقويت امنيت رواني جامعه ياري رسانيم. در 
خيلي از مواقع خود ما از طريق رس��انه ها و تريبون هايي كه در اختيار 
داريم امنيت رواني جامعه را مخدوش مي كنيم. بنابراين، در اين زمينه 

بايد بسيار مراقب بود. 
رئيس قوه قضائيه تأكيد كرد: امروز به سبب اقتدار بالاي نظام جمهوري 
اسلامي، دشمن كاملًا از اقدام نظامي عليه كشور ما نااميد است، لذا به 
توطئه چين��ي و اختلاف افكني و تهديد امنيت روان��ي مردم در داخل 
دلخوش كرده اس��ت، بايد بسيار هوش��يار باش��يم و بدانيم كه وقتي 
دش��من به تعريف و تمجيد از ما مي پردازد، قطعاً يك اشكال و نقصي 

در ما وجود دارد. 
رئيس عدليه در بخشي ديگر از س��خنانش، به مقوله عفاف و حجاب و 
سير ناظر بر تدوين لايحه مربوطه در اين زمينه نيز گريزي زد و گفت: 
در قضيه عفاف و حجاب وضع خوبي نداريم، اگرچه در اين رابطه يك 
سلسله اقداماتي انجام شده، اما هنوز به نتيجه نهايي نرسيده ايم، تأكيد 
بنده از همان ابتدا آن بود كه بايد با به كارگيري قوانين فعلي در راستاي 
بهبود وضع عفاف و حجاب اقدام كنيم. كم��اكان معتقدم كه با عمل 
به همين قوانين موجود، مي ت��وان وضعيت عفاف و حجاب را تا قبل از 

تصويب قانون مربوطه در اين حوزه بهبود بخشيد. 

 فرمانده كل سپاه:
صهيونيست ها در آتشي که افروخته اند 

خواهند سوخت
 فرمان�ده كل س�پاه پاس�داران انق�لاب اس�لامي ب�ا بي�ان 
اينك�ه صهيونيس�ت ها در آتش�ي ك�ه خ�ود افروخته ان�د 
خواهند س�وخت، با اس�تناد به آي�ات قرآن�ي درباره اس�تكبار 
گف�ت: اينه�ا در زمي�ن اس�تكبار مي كنن�د و توطئ�ه ش�وم 
مي چينن�د و مك�ر ج�ز ب�ه اهل�ش ب�ه كس�ي نخواهد رس�يد. 
به گزارش سپاه نيوز، سرلشكر پاسدار حسين سلامي، در دومين جشنواره 
قرآني نور سپاه كه به ميزباني نيروي هوافضا برگزار شد، طي سخناني با 
بيان اينكه شهيدان جلوه هاي زميني آيات آسماني قرآن هستند، تصريح 
كرد: همه آنها تجسم انساني آيه هاي قرآن هستند مخصوصاً برادر عزيزمان 

سردار زاهدي كه واقعاً يك شخصيت قرآني كامل بود. 
فرمانده كل سپاه به برخي خصوصيات قرآني سردار زاهدي اشاره كرد 
و گفت: سردار زاهدي يك ش��خصيت قرآني كامل بود. هر فرصتي كه 
به دست مي آورد يك قرآن كوچك داشت و چه در هواپيما يا خودرو با 
قرآن خلوت مي كرد. اهل ذكر بود و حتي وقتي كه قرآن نداشت، غالباً 

ذكر مي گفت. 
سردار سلامي ضمن آرزوي فتح قريب براي امت اسلام اظهار داشت: از 
خداوند بزرگ آرزو دارم كه به بركت اين نفس هاي مطمئن، قلب هاي 
با اطمينان، ايمان هاي كامل و انسان هاي فداكار وعده اي را كه خداوند 
بر نصرت مؤمنان، فتح قريب و يسير به مسلمانان و مؤمنان داده است 
به زودي محقق كند و و زمين بار ديگر شامل نزول هزاران ملائكه باشد تا 
مظلومان و مسلمانان از اسارت طواغيت و شر فتنه هاي سخت به فضل 
الهي نجات پيدا كنند. وي در ادامه ش��خصيت سپاه را قرآني توصيف 
كرد و گفت: در اينجا مرداني وجود دارند كه پاكيزگي را دوست دارند 
و خداوند هم پاكيزگان را دوست دارد. قرآن سيماي يك سپاه الهي و 
آسماني را در آيات متعددي برش��ماري كرده و علاوه بر اين آيه، آيات 
ديگري نيز وجود دارد كه شخصيت و هويت الهي، ايماني و انقلابي سپاه 
را به زيبايي نشان مي دهد.پاسداران حافظان حدود الهي هستند حتي 

وقتي با دشمن در ستيز هستند، حدود الهي را رعايت مي كنند. 
فرمانده كل سپاه در بخش ديگري از س��خنان خود به مقاومت مردم 
غزه در طوفان الاقصي اش��اره كرد و با بيان اينكه نبايد نگران بود زيرا 
خداوند اذن غلبه كفار بر مؤمنان را نمي دهد و نصرتش جاري مي شود، 
تصريح كرد: اگر ما با اين منطق آشنا شويم در هيچ صحنه اي نمي لرزيم 
و اگر هم درخواست ياري خدا را كنيم بلافاصله خداوند مي فرمايد نصر 

خداوند قريب به محسنين است. 
سلامي با بيان اينكه صهيونيس��ت ها در آتش��ي كه خود افروخته اند 
خواهند سوخت، با اس��تناد به آيات قرآني درباره استكبار گفت: اينها 
در زمين استكبار مي كنند و توطئه شوم مي چينند و مكر جز به اهلش 
به كسي نخواهد رسيد و اينها به آتش��ي كه خود افروخته اند خواهند 

سوخت، به اذن الهي. 

رسول سنائی راد

كارشناس  سياسی

   ويژه

رضا دهشيری |   جوان

 تصویر جدایي طلبانه
 در بي بي سي

 تصويري كه بي بي سي فارسي براي خبر يك عمليات تروريستي 
در زاه��دان كار كرده اس��ت، به وض��وح از جدايي سيس��تان و 
بلوچستان از خاك ايران دفاع مي كند. گروهك جيش الظلم كه 
عمليات هاي تروريستي در سيستان و بلوچستان را رقم مي زند، 

به دنبال جدايي آن منطقه از ايران است. 
در روزهاي اخير يك درگيري مس��لحانه با اشرار تروريست در 
اطراف پاسگاه انتظامي منطقه سرجنگل بخش كورين زاهدان رخ 
داد كه منجر به شهادت دو مأمور پليس و هلاكت يك تروريست 
شد. كانال تلگرامي بي بي سي فارسي در خبري كه براي پوشش 
اين اتفاق منتش��ر كرده، از تصويري اس��تفاده كرده كه به يك 
معنا به رسميت شناختن جدايي طلبي و تجزيه ايران است. در 

اين تصوير كل ايران با رنگ كرمي كمرنگ و استان سيستان و 
بلوچستان با رنگي پررنگ تر نمايش داده شده تا در ذهن مخاطب 
جدايي اين استان از ايران را القا كند. همچنين فونت نوشتاري 
عنوان سيستان و بلوچستان با فونت نوشتاري ايران، پاكستان و 

افغانستان به عنوان كشور در شكل و اندازه استفاده شده است. 
اين اقدام بي بي سي فارسي با اعتراض كاربران ايراني در فضاي 
مجازي مواجه ش��ده اس��ت و از آنجايي كه بي بي سي رسانه اي 
حكومتي و مربوط به دولت انگليس اس��ت و دولت انگليس هم 
سابقه اي طولاني در تجزيه كشورها و مصادره خاك آنها و ثروت 

ملت ها دارد، طبيعي بود كه با هجمه بحق ايرانيان روبه رو شود. 
بي بي س��ي فارس��ي از به كار بردن وصف »تروريس��تي« براي 
عمليات هاي مسلحانه جيش الظلم در ايران و تروريست ناميدن 
آنها هم اجتناب مي ورزد و آنها را صرفاً »ش��به نظاميان س��ني 
بلوچ«، »گروه شورشي« و »گروه اسلامگراي مسلح مخالف دولت 

ايران« مي نامد. 

دليل سكوت مدعيان زن و زندگي 
در مورد جنایات اسرائيل از زبان 

یك برانداز
جرياني كه پاييز 1401 به اسم »زن، زندگي، آزادي« آشوب هايي 
را در شهرهاي مختلف ايران راه انداخت، در پاييز 140۲ درباره 
جنايات صهيونيست ها عليه مردم غزه سكوت و حتي رسانه اي 
مثل اينترنشنال كه از رسانه هاي »زن، زندگي، آزادي« بود، به 
وضوح از حملات صهيونيست ها عليه مردم غزه حمايت كرد و آن 

را دفاع از خود ناميد. آمار شهداي غزه طي حملات شش ماه گذشته 
مرز ۳۳ هزار نفر را رد كرده است و بيش از 70 درصد اين شهدا زنان 

و كودكان هستند. 
آذر ماجدي، فعال سياسي ضدانقلاب از پش��ت پرده اين سكوت و 
ماهيت واقعي »زن، زندگي، آزادي« پرده برمي دارد و مي گويد كه 
سكوت اين جنبش عليه جنايات اسرائيل براي اين است كه آنها از 
س��رويس ها و دولت هاي غربي بودجه مي گيرند؛ سازمان سوروس 

حامي مالي اين جنبش است!
او مي گوي��د جنبش ترقي خواه زن��ان در ايران عملًا يك س��كوت و 
بي تحركي جدي نسبت به فلسطين دارند و بارها از ما سؤال شده كه 
چرا اين جنبش تا اين حد ساكت است در اين موضوع  با يك عده اي 
تماس گرفتيم كه موضع بگيرند، ولي جواب »نه« دادند. به خاطر اينكه 
حمايت هاي مالي و فاندهايي كه از دولت هاي غربي مي گيرند، در خطر 
است و اگر عليه اسرائيل حرف بزنند، آنها را از دست مي دهند. چون 
سازمان هاي اينها براي ادامه حيات از نظر مالي متكي به دولت هاي 
غربي و سازمان هاي غربي مثل سوروس هستند كه به بسياري از اين 
سازمان هاي زنان و سكولار در منطقه پول مي دهد. عملاً فاسد هستند! 
اينها باعث شده كه سكوت كنند. شما نمي توانيد خواهان برابري و 
آزادي و عدالت براي يك جا باشيد و در عين حال در برابر نسل كشي، 
قتل عام و ويراني يك منطقه و يك مردم ديگر س��كوت كنيد. شما 
نمي توانيد استاندارد دوگانه داشته باش��يد، اين رياكاري است. از ما 
پرسيده شده و يك فلسطيني پرسيده كه چطور شد جنبش راديكال 

انقلابي پارسال الان در مقابل فلسطين ساكت است؟«
جالب آنكه اين ديگر سخنان حاميان جمهوري اسلامي نيست، بلكه 

سخنان خود براندازان و مخالفان انقلاب اسلامي است. 


